
احضار يك شاعر با شكايت 
دو عضو شوراى شهر مشهد به پليس دشمنان مى خواهند مشهد را از قداست بيندازند

نماينده ولى فقيه در خراسان رضوى در همايش «عاشورايى مى مانيم»:

قدس   شــاعر مشــهدى گفــت: رئيس 
كميسيون فرهنگى و رئيس كميسيون برنامه 
و بودجه شــورا به خاطر يكى از اشعار طنزم 
كه در فضاى مجازى منتشر شده بود، از من 

شكايت كردند و به پليس فتا احضار شدم.
ايمان مرصعى با بيان اينكه اين شعر درباره 

عملكرد ضعيف اين...

قدس   نماينده ولى فقيه در خراسان رضوى 
در همايش «عاشورايى مى مانيم» كه به همت 
بسيج دانشجويى دانشگاه آزاد مشهد در سالن 
شهداى گمنام مجموعه فرهنگى اين دانشگاه 
برگزار شد؛ گفت: بايد قبل از اينكه عاشورايى 
بمانيم عاشورايى شويم، سقف عاشورايى شدن 

سقف آسانى نيست...
.......صفحه 2 .......صفحه 2

شهردار مشـهد بر لبه تيغ استيضاح!

قدس در ادامه كاهش ذخاير 
سدها و بو وطعم بد آب پيگيرى كرد

احتمال خروج 
سد دوستى 

از مدار آب مشهد

.......صفحه 4

با وجود شمارش معكوس براى خداحافظى تقى زاده خامسى دودستگى شورا علنى شد

.......صفحه 3

خبر

 كشف 4 تن قطعات يدكى خودرو در تربت حيدريه
قدس: فرمانده انتظامى شهرستان تربت حيدريه از توقيف يك دستگاه كاميونت حامل 
4 تن قطعات يدكى خودروهاى ســنگين بدون مجوز قانونى به ارزش 7 ميليارد و 500 

ميليون ريال در اين شهر خبر داد.
سرهنگ «على اكبر كيانى» گفت: در راستاى تداوم اجراى طرح تشديد مبارزه با قاچاق 
كالا و ارز، مأموران ايستگاه شهيد شيردل كامه حين كنترل خودروهاى عبورى به يك 
دستگاه كاميونت بارى مشكوك و اين خودرو را به منظور بررسى بيشتر متوقف كردند. وى 
با اشاره به اينكه مأموران در بازرسى از اين خودرو مقدار 4 تن قطعات يدكى خودروهاى 
سنگين بدون مجوز حمل را كشف كردند، افزود: بنا به اعلام كارشناسان مربوطه ارزش 

اين محموله 7 ميليارد و 500 ميليون ريال برآورد شده است.
سرهنگ «كيانى» در ادامه با توجه به برند خارجى درج شده بر روى قطعات يدكى كه 
مربوط به دو سال قبل بود و بدون مجوز بودن آن محرز بود، تصريح كرد: در اين زمينه 
دو متخلف دستگير كه پس از تشكيل پرونده مقدماتى به منظور سير مراحل قانونى به 

مراجع قضايى معرفى شدند.

 انبار احتكار 661 دستگاه مانيتور لو رفت
قدس: سرپرست انتظامى خراسان رضوى از كشف انبار احتكار 661 دستگاه مانيتور رايانه 

به ارزش 13 ميليارد و 220 ميليون ريال در مشهد خبر داد.
سرهنگ ابراهيم قربان زاده گفت: در پى دريافت خبرى مبنى بر اينكه فردى سودجو در 
سطح شهر مشهد اقدام به دپو و احتكار مقادير زيادى مانيتور رايانه كرده است، بررسى 
موضوع به صورت ويژه در دستوركار كارآگاهان پليس آگاهى استان قرار گرفت. اين مقام 
انتظامــى تصريح كرد: مأموران پس از انجام تحقيقــات و اطمينان از صحت موضوع با 
هماهنگى مقام قضايى به همراه نماينده اداره صنعت، معدن و تجارت به محل مورد نظر 

اعزام و در بازرسى از اين انبار، تعداد 661 دستگاه مانيتور را كشف كردند. 

رئيس سازمان جهاد كشاورزى 
خراسان رضوى در گفت و گو با قدس:

كشاورزان سهامدار 
كارخانه مى شوند

قدس     مدير بهداشــت محيط و حرفه اى دانشــگاه علوم 
پزشكى مشــهد گفت: آب ســدهاى اطراف مشهد به دليل 
كاهش حجم مخــازن، كيفيت فيزيكــى لازم را ندارد.على 
حســنى در گفت و گــو با خبرنــگار ما اظهارداشــت: در پى 

گلايه هاى شهروندان ...

قدس   رئيس جهاد كشــاورزى خراســان رضوى گفت: 15 
ميليارد تومان يارانه كشمش از دولت طلبكار هستيم و مطالبات 
گندمــكاران نيز تا پايان مهر ماه پرداخت خواهد شــد. مجتبى 
مزروعى در گفت و گو با خبرنگار قدس اظهار داشت: سال گذشته با 

توجه به وضعيت نابسامان صادرات ...
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رئيس اداره حوادث ومديريت 
بحران علوم پزشكى 
در گفت و گو با قدس:

مشهد هم كمبود 
آمبولانس دارد

 و هم نيروى 
متخصص

قــدس    اورژانس پيش بيمارســتانى به عنوان 
نخستين خط مراقبت و درمان در برخورد با بيماران 
اورژانس خارج بيمارســتانى، از اهميت قابل توجهى 
در سيستم مراقبت بهداشتى درمانى برخوردار است. 
برنامه ريــزى در خصوص يافتن نقاط ضعف و قوت و 
بهبود كيفيت اورژانس پيش بيمارســتانى از طريق 
بررسى مشكلات اين بخش ها امرى مهم و ارزشمند 
تلقى مى شــود، ولى آيا اين تعــداد از مراكز اورژانس 
مستقر در شهرى مانند مشهد كه هرساله ميزبان بيش 
از 40 ميليون زائر ومســافر است كفايت مى كند؟آيا 
تعداد آمبولانس هايى كه در حال فعاليت هستند براى 
جوابگويى جمعيت مشــهد در نظر گرفته شده اند يا 

تعداد زائرى كه به مشهد...

 مشهد سومين مركز پيوند قلب كشور 
ايرنا: رئيس تيم پيوند قلب و ريه دانشــگاه علوم پزشكى مشهد 
گفت: ســومين مركز پيوند قلب كشــور پس از تهران در مشهد 

فعال است.
دكتــر رضا باقرى افــزود: جراحى پيوند قلب هم اينك در ســه 
دانشگاه علوم پزشكى شامل شهيد بهشتى، تهران و مشهد انجام 

مى شود.
وى ادامــه داد: تاكنــون 48 مورد عمل پيوند قلب در دانشــگاه 
علوم پزشــكى مشهد كه شمال شرق كشور را زير پوشش دارد با 

موفقيت صورت گرفته است.
رئيس تيم پيوند قلب و ريه دانشــگاه علوم پزشكى مشهد گفت: 
35 بيمارى كه در مشهد پيوند قلب شده اند هم اينك در سلامت 
كامل به ســر مى برند و بقيه فوت كرده اند. عدم مراقبت هاى لازم 
پس از عمــل جراحى و رعايت نكردن رژيم غذايى در اين زمينه 

تأثيرگذار بوده است.
وى ميزان موفقيت پيوند قلب در دانشگاه علوم پزشكى مشهد را 
تا 70 درصد اعلام و بيان كرد: اين ميزان مطابق با استانداردهاى 

جهانى است.
دكتر باقــرى افزود: آخرين جراحى پيوند قلب بر روى يك بيمار 
49 ساله ساكن مشهد مبتلا به نارسايى قلبى انجام شد كه قلب 
اهدايى از مرد 33 ساله دچار مرگ مغزى دريافت و در بيمارستان 

امام رضا (ع) مشهد به بيمار متقاضى پيوند زده شد.
اين جراح فوق تخصــص توراكس يكى از ويژگى هاى منحصر به 
فرد تيم پيوند قلب و ريه دانشــگاه علوم پزشكى مشهد را كوتاه 
بودن مدت زمان «اســكيمى» (وقفه در خون رسانى به عضو) به 
ميزان كمتر از 60 دقيقه دانســت كه نشانگر سازماندهى مناسب 

تيم پيوند قلب است.
وى گفت: براى هر پيوند قلب از هنگام بســترى بيمار تا ترخيص 
حدود 100 نفر اعم از پزشــك، پرستار، كادر درمانى و پشتيبانى 

حضور دارند.

مديركل ميراث فرهنگى، صنايع دستى و 
گردشگرى خراسان رضوى خبر داد 

احياى 8 گذر تاريخى در مشهد 
قدس: مديركل ميراث فرهنگى، صنايع دســتى و گردشــگرى 
خراســان رضوى گفت: هشــت گذر تاريخى ارزشمند در مشهد 

شناسايى شده است كه بزودى بازسازى و احيا مى شود.
ابوالفضل مكرمى فر افزود: اين گذرهاى تاريخى شــامل گذر بازار 
سرشور و بازار فرش، گذر تپل محله، كوچه عباسقلى خان، كوچه 
عيدگاه، گذر آستانه پرســت، خيابان ارگ، گذر باغ حسن خان و 
كوچه نوغان است كه بازسازى آن ها در راستاى ساماندهى بافت 

تاريخى پيرامون حرم مطهر رضوى انجام مى شود.
وى اقدام شــهردارى مشــهد در تملك و بازسازى برخى بناهاى 
تاريخــى و تبديل كاربــرى آن ها به كاربــرى فرهنگى در بافت 
تاريخى حرم مطهر رضوى را قابل قدردانى دانست و اظهار داشت: 
با هدف جلب همكارى شــهردارى در بازسازى و احياى گذرهاى 
تاريخى ياد شده نيز، طرح هاى بازسازى اين گذرها به شهردارى 

ارسال مى شود.
وى گفت: بازســازى و احياى گذرهاى مزبور با هدف حفاظت و 
صيانت از بافت هاى تاريخى شهرى و معرفى هرچه بهتر آن ها به 

گردشگران انجام مى گردد.
مكرمــى فر افزود: بافت هاى تاريخى و قديمــى نمادهاى زنده و 
موجود از هويت تاريخى و تمدنى محسوب مى شوند و حفظ آن ها 
به عنوان ســندى از تاريخ و تمدن ضرورى است و موجب معرفى 

هرچه بهتر فرهنگ ايرانى و جذب بيشتر گردشگران مى شود.

فرماندار خليل آباد تأكيد كرد
لزوم آموزش، تبليغ 

و فرهنگ سازى پدافند
غير عامل در سطح جامعه

خليل آبــاد- خبرنــگار قدس:فرمانــدار 
خليل آبــاد با تأكيد بر ضرورت آموزش، تبليغ 
وفرهنگ ســازى پدافند غيرعامل در ســطح 
جامعه گفت: هدف از اجراى پدافند غير عامل 
در ســطح جامعه كاهش آسيب پذيرى ها در 
مواقع بحران اســت كه تــلاش مى كنيم آمار 

آسيب ها را به صفر برسانيم.
مجتبى شــاكرى در جلســه شــوراى فرعى 
غيرعامل خليل آباد  پدافند  راهبردى  مديريت 
اظهار كرد: پدافند غيرعامل يكى از مهم ترين 
عوامل  بازدارنده در خنثى سازى انواع تهديد ها 
و توطئه هاى دشمنان در عرصه هاى گوناگون 

است.
فرمانــدار خليل آباد با تأكيد بر آمادگى كامل 
دســتگاه هاى اجرايــى شهرســتان در مواقع 
بحران بيــان كرد: با برنامه ريــزى و برگزارى 
دوره هاى آموزشى مى توان ضمن جلوگيرى و 
كم كردن خسارات در مواقع بحران  و حوادث 
غير مترقبه مردم را از مزاياى پدافند غيرعامل 

آگاه كرد.

معاون سياسى، امنيتى، اجتماعى استاندار خراسان رضوى:

برخى اعتراض هاى مردمى ناشى از كوتاهى مسئولان است
آسيب هاى  رفع  براى  خبرنگارقدس:  نيشابور- 
اجتماعى در اســتان سال گذشته 80 ميليارد ريال 
هزينه شد كه امســال نيز با همه محدوديت ها به 
همين مبلغ اعتبار بــراى اين بخش در نظر گرفته 

شده است.
معاون سياسى، امنيتى، اجتماعى استاندار خراسان 
رضــوى در شــوراى ادارى شهرســتان نيشــابور 
اظهاركرد: حدود 3 ميليــارد ريال از مبلغ مزبور به 
بخش آسيب هاى دختران دوره متوسطه اختصاص 

يافته است. محمد رحيم نوروزيان گفت: كارگاه هاى 
آمــوزش مهارت هاى زندگى پيــش از ازدواج از دو 
ساعت به 12 ساعت افزايش يافته و با دستور رئيس 
دادگاه خانــواده، ازدواج دختران كمتر از 13 ســال 

ممنوع شده است.
وى خاطرنشــان كرد: در اين راستا فعاليت كميته 
ترويج ازدواج آســان در اســتان نيازمند مشاركت 

سمن ها، تشكل هاى مردمى و خيرين است.
نوروزيان يادآور شــد: برخى مشــكلات كه منجر 

به اعتراض مردم مى شــود، ناشى از كوتاهى برخى 
مسئولان اســت؛ البته طراحى و برنامه ريزى هاى 
دشــمن را نيز نبايد ناديده گرفت، اما در شــرايط 
فعلــى از مديران اجرايى توقع نيســت كه فقط در 
ساعات ادارى حاضر و جوابگو باشند؛ بلكه كسى كه 

مسئوليتى را پذيرفت، بايد الزاماتش را نيز بپذيرد.
وى عنوان كرد: روحيه بسيجى و مديريت جهادى 
حلقه مفقوده مديريتى است و هر مدير بايد نسبت 

به عملكردش پاسخگو باشد.

نوروزيان افزود: امروز شرايط جهانى ايران بسيار بهتر 
اســت به طورى كه در داخل آمريكا اجماعى عليه 
ايران وجود ندارد و حتى اروپايى ها به دنبال راهكارى 

براى داد و ستد با ايران هستند.
معاون سياسى، امنيتى، اجتماعى استاندار خراسان 
رضوى تصريــح كرد: ايجاد محدوديت بيشــترين 
نارضايتى را ايجاد مى كند و فضاى سياسى در كشور 
بايد باز بماند درغيراين صورت موجب فعاليت هاى 

سياسى زيرزمينى مى شود.

ايسنا: فرماندار كاشــمر گفت: زيبنده كاشمر نيست كه بعد از 
مشهد دومين شهرستان استان از نظر تصادفات منجر به فوت در 

حوادث درون شهرى باشد.
محمدعلى نبى پور در جلسه شــوراى هماهنگى ترافيك كه در 
محل فرماندارى اين شهرستان برگزار شد با بيان اينكه هزينه ها 
در حوزه ترافيكى افزايش يافته است، اظهار كرد: به دليل افزايش 
هزينه ها تاكنون پنج كيلومتر از محور كاشمر تا شادمهر آسفالت 
نشده است.وى با اشاره به اينكه بايد پروژه ها اولويت بندى و در اجرا 
تســريع شود، از افزايش تصادفات درون شهرى خبر داد و افزود: 

وضعيت موجود قابل قبول نيست.نبى پور با اعلام اينكه 62 مورد 
تصادف طى دو ماه در چهار محور داخل شــهر بسيار زياد است، 
عنوان كرد: شهروندان بايد در اين خصوص دقت نظر داشته باشند 

چراكه كاشمر پنجمين شهر استان از نظر جمعيتى است.
فرماندار كاشمر با اشاره به اينكه وجود بيش از حد موتورسيكلت 
كاشمر را به «شهر موتورسواران» مشهور كرده است، عنوان كرد: 
آمار تصادفات بسيار بالا بوده و بايد به جد مورد پيگيرى قرار گيرد.

وى هوشمندسازى چراغ هاى راهنمايى و رانندگى بخصوص در 
تقاطع هاى اصلى را بسيار ضرورى دانست و ادامه داد: در ورودى 

و خروجى برخى روستاها در منطقه ريوش بايد اصلاح هندسى 
صورت گيرد.

فرماندار كاشــمر همچنين بر خط كشــى عابر پياده در مقابل 
مدارس تأكيد و خاطرنشان كرد: خط  كشى معابر موجب مى شود 

برخى حوادث به حداقل برسد.
نبى پور در ادامه سيســتم حمل و نقل مسافرى كاشمر را مورد 
قدردانى دانســت و افزود: ناوگان مسافربرى بسيار قوى و خوبى 
دارد و اگر مشكلى هم وجود دارد بايد نسبت به رفع آن ها اقداماتى 

صورت گيرد.

فرماندار انتقاد كرد
رتبه دوم كاشمر در تصادفات منجر به فوت



نماينده ولى فقيه در خراسان رضوى در همايش «عاشورايى مى مانيم»:

دشمنان مى خواهند مشهد را از قداست بيندازند
��ر

�� وارده

قدس  نماينده ولى فقيه در خراسان رضوى 
در همايش «عاشــورايى مى مانيم» كه به همت 
بسيج دانشجويى دانشگاه آزاد مشهد در سالن 
شهداى گمنام مجموعه فرهنگى اين دانشگاه 
برگزار شد؛ گفت: بايد قبل از اينكه عاشورايى 
بمانيم عاشورايى شويم، سقف عاشورايى شدن 

سقف آسانى نيست.
آيت االله ســيد احمد علم الهدى بــا طرح اين 
پرســش كه چگونه مى توان عاشــورايى شد؟ 
ادامه داد: عاشــورا يك انقلاب و زمينه ساز اين 
انقلاب امام حسين(ع) بود كه مديريت اجرايى 
آن را سيدالشــهدا بر عهده داشتند و رهبرى 
نهادينه ســازى آن را امــام چهــارم، حضرت 

زين العابدين(ع) برعهده داشتند.
وى در گفت و گو با فارس با بيان اين موضوع كه 
عاشورايى يعنى انقلابى و خود عاشورايى شدن 
به معناى انقلابى شــدن است؛ تصريح كرد: ما 
ابتدا بايد عاشورايى شويم تا در نهايت عاشورايى 
باقى بمانيم. وى ضمن اشاره به اين موضوع كه 
ماهيت حركت امام حسين(ع) بر افراد روشن 
نبود؛ خاطرنشان كرد: در مقابل ماهيت حركت 
امام حســين(ع) دو پندار وجود داشت برخى 
تصور مى كردند كه ايشان در انديشه كنار زدن 
خليفه و گرفتن قدرت است و برخى ديگر در 
اين تصور بودند كه ايشان مى خواهند حكومت 
را واژگون كنند و در سايه ايجاد عدل على(ع) 

حكومت تشكيل دهند.
وى با تأكيد بر اين موضوع كه پندار هر دو گروه 
نادرست بود؛ افزود: حتى افرادى چون عبداالله 
بن جعفر كه همســر حضرت زينب(س) بود 
نيــز به امام مى گفت در اين حركت نمى توانيد 
حكومت تشكيل دهيد و جز اينكه تلف شويد 
و جريان بنى اميه با يك سركوبگرى شديد وارد 

مى شود و نتيجه ديگرى هم نمى گيريد.
نماينده ولى فقيه در خراسان رضوى تأكيد كرد: 
هيچ كدام اين افراد نمى توانســتند تشخيص 
دهند كه عاشــورا، انقلابى دائمــى در جريان 

جامعه اسلامى است كه بايد باقى بماند.
آيت االله علم الهدى ادامه داد: امام حسين(ع) 
درصدد بودند انقلابى را ايجاد كنند كه تمام 
نشود و به دنبال آن، نسل ها و جمعيت ها در 
طول تاريخ ادامه دهنده اين انقلاب باشــند 
كه متأسفانه هيچ كس اين مسئله را متوجه 

نمى شد.
وى با بيان اين موضوع كه امام حســين(ع) با 
كسى اســت كه انقلابى و عاشــورايى بماند؛ 
تصريح كرد: انقلابى و عاشورايى يعنى انسانى 
كــه در حركت جهادگرايانه باقى مى ماند و در 
اين مسير اداره زندگى و مقام اجتماعى برايش 

جايگاهى ندارد.
وى بيان كرد: برخى تصــور مى كنند انقلاب 
مقطعى دارد و مى گــذرد در حالى كه انقلاب 
مقطعى نيست، پيروزى انقلاب سرآغاز انقلاب 

بود و نه پايان آن.
نماينده ولى فقيه در خراسان رضوى با تأكيد 
بر اينكه ما هنوز در اواسط راه هستيم؛ ادامه 
داد: هدف ما توسعه انقلاب، حاكميت آن بر 
جهان و اجــراى عدالت در تمام جهان، آخر 

انقلاب است.

 عاشورايى بودن به معناى انقلابى ماندن است
وى اضافه كرد: عاشــورايى بمانيم يعنى انقلابى 
بمانيم، چراكه انقلاب تمام نشــده و عاشورا هم 

همچنان باقى مانده و تمام نشده است.
وى درخصوص عدم برگزارى كنسرت در مشهد 
نيز بيان كرد: متأســفانه در حاشــيه برگزارى 
كنسرت فســادهايى رخ مى دهد كه همين امر 
سبب مى شود با اين امر مخالفت كنيم، البته اين 
حواشى در ديگر شهرها نيز وجود دارد و حتى در 
خود تهران نيز تا حدودى جلوى اين مســائل را 
مى گيرند. نماينده ولى فقيه در خراسان رضوى 
در ادامه سخنان خود خطاب به دانشجويان گفت: 
آرمان هاى انقلاب براى شما روشن است و سواد 
شما اقتضا مى كند، هيچ ابهامى در مسير انقلاب 
براى شــما به  وجود نيايد و پاى انقلاب بمانيد، 
چنانچه فردى خســته شده، جاى او را پر كنيد، 

در اين صورت شما عاشورايى مى مانيد.
وى در بخــش پرســش و پاســخ در پاســخ 
به دانشجويى درخصوص توطئه اى كه دشمنان 
براى حضور زائران عرب در مشــهد كردند؛ بيان 
كرد: البته نمى گوييم كه هيچ مشكلى رخ نداده 
اســت، اما اينكه يك مسئله شايع و متداول رخ 

داده باشد، وجود ندارد.
آيت االله علم الهدى با يادآورى اين نكته كه اين 
تبليغات ريشه سياســى دارد؛ گفت: اولين بار 
اين سخنان از جانب روزنامه گاردين انگلستان 
مطرح شد، بنابراين توطئه، يك توطئه انگليسى 
است. نماينده ولى فقيه در خراسان رضوى ادامه 
داد: دشمنان مشاهده مى كنند كه مشهد مورد 
توجه بيش از 300 ميليون شيعه در دنياست، 
به همين دليل مى خواهند اين شهر را از قداست 
بيندازند. نماينده ولى فقيه در خراسان رضوى 
در رابطه با كنوانســيون هاى fatf و cft؛ يادآور 
شــد: رهبر معظم انقــلاب در ديــدارى كه با 
نمايندگان داشــتند، نظر خــود را درخصوص 
اين كنوانسيون ها ارائه كردند، اما در آخر گفتند 
خودتان به عنوان نمايندگان مردم به بررسى اين 

كنوانسيون ها بپردازيد.
وى تأكيد كرد: نظام ما يك نظام مردمى است 
و نمايندگان و دولــت نمى توانند خود را كنار 
بكشــند، چراكه آنان از جانب مردم مسئوليت 
گرفته اند، بنابراين بايد در جريان همه مســائل 
باشند و مسائل را بررسى و در نهايت جوابگوى 

عوارض آن باشند.

آيت االله علم الهدى تأكيد كرد: چنانچه شــوراى 
نگهبــان درخصوص اين كنوانســيون به نتيجه 
رســيد و آن را تأييد كرد كه هيچ، اما در صورت 
عدم وصول نتيجه اين كنوانسيون براى بررسى 

به مجمع تشخيص مصلحت مى رود.

 يك نماد از انقلاب عاشورايى امام حسين (ع) 
نماينده ولى فقيه در خراسان رضوى همچنين 
يكشــنبه شــب گذشــته در اجتماع وارثان 
ولايــت كه با حضور خانواده معظم شــهداى 
لشــكر فاطميون در ســالن ورزشى شهداى 
مدافع حرم گلشهر برگزار شد، گفت: شهادت 
حضرت رقيــه(س) تنها به عنوان تجديد يك 
سوگوارى در زندگى اجتماعى ما مطرح نيست، 
بلكه به عنوان يك نمــاد باقى مانده از انقلاب 
عاشورايى امام حسين (ع) است. آيت االله سيد 
احمد علم الهدى اظهار داشــت: امروز تجديد 
خاطره شهادت حضرت رقيه (س) به عنوان يك 
جريان جدى موجب شده تا فرزندان جوان ما 
جان خــود را در راه دفاع از حرم اهل بيت(ع) 
فدا كنند. نماينده ولى فقيه در خراسان رضوى 
با اشاره به شــهداى مدافع حرم؛ تصريح كرد: 
پدران و مادران شــهداى مدافع حرم با تقديم 

عزيزان خود به خيل اسيران كربلا پيوستند.
وى خاطرنشان كرد: جريان كربلا موجب شده 
تا امــروز جوانان ما براى دفــاع از حريم اهل 
بيت(ع) جان خود را از دست بدهند و اين در 
حقيقت يك جريان تازه اى در زندگى امروز ما 
بوده كه در نســل و تبار گذشته به اين شكل 

مطرح نبوده است.
آيــت االله علم الهدى بيان كــرد: امروز تجديد 
خاطره شــهادت حضرت رقيه(س) به عنوان 
فرهنگ جهادى و انقلابى در زندگى اجتماعى 
شــيعه مطرح بوده كه بايد در خط حفاظت و 
پاسدارى از جريان عظيم كه نماد باقيمانده از 
انقلاب عاشــورايى امام حسين(ع) است، جان 

داد و قربانى شد.

در حوالى امروز2

در شوراى فرهنگ عمومى شهرستان اسفراين 
عنوان شد

   فعاليت هاى فرهنگى 
در جامعه ريلى باشد نه ديمى

بجنورد- خبرنگار قدس: نماينده ولى فقيه در خراسان شمالى 
گفت: شوراى فرهنگ عمومى محل تضارب آراست، ازاين رو بايد 
در اين جلسات، با استفاده از تجربيات يكديگر مسائل فرهنگى و 

اجتماعى جامعه را برنامه ريزى كرد.
آيت االله يعقوبى در جلســه شوراى فرهنگ عمومى شهرستان 
اسفراين افزود: يكى از وظايف شوراى فرهنگ عمومى سفارش 

كردن حق به مردم جامعه و نهى كردن آن ها از منكرات است.
وى خاطرنشان كرد: هيچ پشتوانه اى همچون مشورت نمى تواند 

براى انسان هاى جامعه مفيد باشد.
رئيس شــوراى فرهنگ عمومى خراسان شمالى افزود: در همه 
مديريت ها و برنامه ها بويژه شــوراى فرهنگ عمومى ريل گذارى 
كردن براى آينده اهميت ويژه اى دارد، به همين دليل لازم است 
مديران آينده از ريل هايى كه گذشــتگان آماده كرده اند استفاده 

كنند تا زودتر به مقصد و مقصود برسيم.
وى تصريح كرد: فضاى فرهنگ عمومى جامعه بايد رصد شود و در 
اين راستا لازم است بدانيم چه چيزهايى به جامعه آسيب مى زند 
و مسموميت عمومى ايجاد مى كند تا بتوانيم با برنامه  ريزى دقيق 

جلوى آن ها را بگيريم.
آيت االله يعقوبى افزود: فرهنگ همچون هواى پاك اســت كه 
اگر آلوده شود آسيب زاســت و مى تواند جامعه را به تباهى و 

بيراهه بكشاند.
وى اظهار كرد: مردم جامعــه دينى لايق اند و بايد به  راحتى در 
فضاى فرهنگى پاك زندگى كنند تا روح و فكر و جان آن ها بايد 

در فضاى سالم شكل بگيرد و آرامش داشته باشند.
نماينده ولى فقيه در خراسان شمالى تصريح كرد: اگر گسيختگى 
و آشــفتگى اجتماعى در جامعه به وجــود آيد، فكرها و جان ها 
بخوبى شــكل نمى گيرد، ازاين رو ضرورى است شوراى فرهنگ 
عمومى در هر شهرســتان طورى عمل كند كه مردم در فضاى 

فرهنگى سالم تنفس كنند.
وى در بخش ديگر از سخنان خود از مسئولان خواست در شوراى 
فرهنگ عمومى تعارف ها را كنار گذاشــته، تقسيم كار كنند و 

نسبت به فرهنگ جامعه دلسوز باشند.

به مناسبت شهادت حضرت رقيه  برگزار شد
 تجمع كودكان 3 ساله در حوزه علميه 

سمانه مشهد 

اكرمى: به مناسبت سالگرد شهادت حضرت رقيه (س)، تجمع 
مادران به همراه دختران سه ساله در حوزه علميه سمانه مشهد 

برگزار شد.
ورمزيار دبير اجرايى مراسم به خبرنگار قدس گفت: در اين تجمع 
تلاش شد كه ذكر مصيبت ها تجسمى و به شكل ديدارى باشد. به 
عنوان مثال در اين مراسم از هنر عروسك گردانى و اجراى نمايش 

براى اين كودكان استفاده شد. 
وى عنوان كرد: در اين مراســم برنامه سينه زنى و روضه خوانى 
توســط كودكان سه ساله برگزار شد.  دبير اجرايى مراسم اظهار 
داشــت: به دليل اينكه در حوزه هــاى علميه معمولا خدمات 
فرهنگى به افراد بزرگســال ارايه مى شود، ما اين مراسم را براى 
كــودكان در حوزه علميه خواهران برگزار كرديم تا آنها از همان 

ابتداى كودكى با فضاى حوزه آشنايى بهترى پيدا كنند.

مدير روابط عمومى آموزش و پرورش خراسان رضوى:
  تاكنون هيچ تجمع و اعتراضى 

در مشهد نداشته ايم
قدس آنلاين: مدير روابط عمومى آموزش و پرورش خراســان 
رضوى در خصوص اخبار منتشر شده از اعتصاب معلمان در فضاى 
مجازى به قدس گفت: ما بهتر از هر كسى از مطالبات همكاران 
فرهنگى اطلاع داريم و اين درخواســت مطالبات تنها مربوط به 
شهر مشــهد نمى شــود. مهدى مجيدى فر ادامه داد: مطالبات 
همكاران ما كشورى است، اما با وجود انتشار اخبار مختلفى در 
خصوص اعتراض فرهنگيان عزيز در فضاى مجازى تاكنون هيچ 

تجمع و اعتراضى از سوى همكاران گزارش نشده است.
گفتنى است در پى انتشــار پيامى از سوى مدير كل آموزش و 
پرورش خراســان رضوى در فضاى مجازى به نماينده معلمان و 
نماينده پارلمان قول مساعد داده شد كه تمام مطالبات فرهنگيان 

پيگيرى و به آن ها رسيدگى خواهد شد.

  كرسى رياست مجلس دانش آموزى 
كشور به يك خراسانى رسيد

قدس: نماينده خراســان رضــوى در نهميــن دوره مجلس 
دانش آموزى كشور به عنوان رئيس مجلس انتخاب شد.

در انتخابات هيئت رئيسه نهمين دوره مجلس دانش آموزى كه در 
محل مجلس شوراى اسلامى سابق برگزار شد دانش آموزان به 
برگزيدگان خود رأى دادند. در هيئت رئيسه مجلس دانش آموزى 
8 نفر كانديداى رياست، 12 نفر كانديداى نايب رئيسى، 10 نفر 

كانديداى منشى و 11 نفر كانديداى كارپردازى شدند.
بعد از رأى گيرى، ســيد محمد عماد هاشمى از استان خراسان 
رضوى به عنوان رئيس اين مجلس انتخاب شد. خراسان رضوى 

در نهمين دوره مجلس دانش آموزى 12 نماينده دارد.

يك مسئول هشدار داد
  گرمايش 1375 كلاس درس 
خراسان شمالى با بخارى نفتى 

بجنورد- خبرنگار قدس:مديركل نوســازى، توسعه و تجهيز 
مدارس خراسان شــمالى گفت: اكنون 1375 كلاس درس در 
روستاهاى اســتان با بخارى هاى نفتى گرم مى شود. امين فلاح 
اظهار داشــت: دانش آموزان در 378 روســتاى استان هنوز با 
بخــارى نفتى كلاس هاى خود را گــرم مى كنند و اين خطرى 
براى آنان اســت.  وى افزود: اكنون 1399 كلاس درس در 288 
مدرسه شهرى و روستايى استان با گاز طبيعى گرم مى شود. وى 
خاطرنشان كرد: 3955 كلاس درس در 725 مدرسه هم با اجراى 
گرمايش مركزى، داراى سيستم استاندارد براى گرمايش هستند. 

 افتتاح دبيرستان شبانه روزى براى دختران عشاير 
فلاح در بخش ديگر ســخنان خود با اشاره به آغاز بهره بردارى 
از دبيرستان شبانه روزى دخترانه عشاير مهر نوين در مراوه ثپه 
استان گلستان گفت: اين پروژه با مشاركت خير مدرسه ساز اجرا 

شده است.  
مديركل نوسازى، توسعه و تجهيز مدارس خراسان شمالى گفت: 
اين مدرسه خيرساز 347 مترمربع زيربنا دارد و براى آن 5 ميليارد 
و 260 ميليون ريال اعتبار هزينه شده است كه سهم خير، تأمين 

يك ميليارد و 500 ميليون ريال بوده است. 
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بجنورد- خبرنگار قدس: استاندار خراسان شمالى و 
رئيس ســتاد اربعين حسينى از ثبت نام بيش از 5000 
نفر از هم استانى ها براى حضور در مراسم اربعين حسينى 
امسال خبر داد و گفت: هرچند سهميه خراسان شمالى 
براى شــركت در اين مراسم بزرگ و باشكوه 8000 نفر 
بــوده، اما پيش بينى ما ثبت نام بيش از 10 هزار نفر در 

اين رويداد بزرگ است. 

محمدرضا خباز در ششمين نشست ستاد اربعين استان 
افزود:تمام دستگاه هاى اجرايى و كميته هاى زير مجموعه 
اين ســتاد آمادگى هاى لازم را براى خدمات رسانى به 
زائران امام حســين(ع) دارند و اين در حالى اســت كه 

موكب هاى استان در كربلاى معلى مستقر است.
وى افــزود: بايد هرچــه در توان داريم، بــراى برگزارى 
باشكوه تر مراسم اربعين امسال به كار ببريم، زيرا برگزارى 

اين مراسم موجب مى شود تا نقشه هاى استكبار جهانى 
خنثى و دندان طمع دشمن كشيده شود.

وى خاطرنشــان كرد: بزرگ تريــن راهپيمايى تاريخ 
بشريت در مراسم باشكوه اربعين حسينى رقم خواهد 
خورد كه اميدواريم آثار و بركات آن براى دين، كشور، 
امنيت و مردم مؤثر باشــد و اين راه را با سربلندى و 

عزت ادامه دهيم.

تا روز گذشته ثبت شد

ثبت نام 5000 نفر در خراسان شمالى براى مراسم اربعين 

احضار يك شاعر با شكايت دو عضو شوراى شهر مشهد به پليس
خبر

رئيس  گفــت:  مشــهدى  شــاعر  فارس: 
كميسيون فرهنگى و رئيس كميسيون برنامه 
و بودجه شــورا به خاطر يكى از اشعار طنزم 
كه در فضاى مجازى منتشر شده بود، از من 

شكايت كردند و به پليس فتا احضار شدم. 
ايمان مرصعى با بيان اينكه اين شعر درباره 
عملكرد ضعيف اين اعضاى شــورا بود، ادامه 
داد: بخصــوص عملكرد ضعيف آقاى اصولى 
در يك سال گذشته كه حتى يك جلسه هم 
براى شنيدن دغدغه ها و انتظارات ما تشكيل 

نداده است. 
اين شاعر مشــهدى تأكيد كرد: كميسيون 
فرهنگى شوراى شهر مشــهد در يك سال 
گذشــته عملكرد ضعيفى در كار فرهنگى 

داشته است.
وى با بيان اينكه انجــام دادن كار فرهنگى 
نياز به آدم فرهنگى دارد؛ ادامه داد: متأسفانه 
كسانى مسئوليت كار فرهنگى شهر را به عهده 
گرفته اند كه تحمل نقد و گوش شنوايى براى 
شــنيدن انتقادات ندارند و فقط اگر از آن ها 
تعريف و تمجيد شود برايشان خوشايند است.
مرصعى گفت: بنده هيچ وقت در اشعارم خانم 
گندمى را مورد نقد قرار ندادم و چون در يك 
بيت اسم ايشان آمده از من شكايت كرده اند و 
اگر ناخواسته توهينى صورت گرفته از ايشان 

عذرخواهى مى كنم. 
وى با بيان اينكه بحث و نقد اصلى من تنها 
جناب اصولى بوده اســت، افــزود: حرف و 

اشــعارم براى حمايت از فرهنگ و شعر و در 
نقد كارهاى فرهنگى ضعيفى است كه در اين 
شهر مى بينيم و آقاى اصولى بابت اين رفتار 

غيراصولى ما را غافلگير كردند. 
اين شاعر مشهدى ادامه داد: ايشان طلايه دار 
فرهنگ در مشــهد اســت، اما نشان داد كه 
چقدر نگاهشــان نســبت به هنر و هنرمند 

مثبت است.
وى گفت: از اينكه تــازه نام خانه ادبيات در 
مشهد شنيده مى شود خوشحالم، چرا كه به 
هرحال منزل استاد فرخ كه سال ها محفل و 
انجمن ادبى دوســتان شاعر بوده است، احيا 

شده است.
مرصعى ادامه داد: اين تنها كارى خوب آقاى 
اصولى است و همچنين قرار است يك خيابان 

به  نام اخوان ثالث در مشهد نام گذارى شود 
كه اميدوارم اين كارها نمايشى نباشد.

وى گفــت: شــهر مشــهد داراى ظرفيت 
فــراوان بــراى كار فرهنگى اســت؛ مثلاً 
مى توان در مقبرة الشــعرا براى شــاعران 
مدفون تنديس و ســرديس آماده كرد كه 
از ساير هنرمندان در قسمت هاى مختلف 

استفاده خواهد شد.
مرصعى افزود: كارهاى فرهنگى نبايد سياسى 
ديده شود، چون آسيب جدى به هنرمندان 
وارد مى كند و هركســى توپ ضعف خود را 
در ميدان گــروه قبل از خود مى اندازد، دوره 
آقاى وحيد جليلى، با همه نقدهايى كه توسط 
جناح مقابل به ايشــان شد، دوره اى فرهنگ 
مدار بود، به طورى كه در طول ســال، شاهد 

برگزارى جشنواره هاى شــعر باكيفيت بالا 
بوديم، كه بابت آن جلسات و نگاه ويژه ايشان 

به شعر، از ايشان تشكر مى كنم.
مرصعى ادامه داد: مســئولان فرهنگى مدال 
نوكرى خدمت به مــردم را بر گردن دارند، 
بايد بدانند كه پســت و مقامشان را از ملت 

وام گرفته اند.
وى گفــت: آن هــا با اين كارشــان حمايت 
هنرمنــدان را در آينــده نخواهند داشــت 
كانون هنرمندان خراسان و انجمن هاى ادبى 
خراسان از من حمايت كرده اند، زيرا همگى 
نســبت به اين نوع مديريت نمايشى با من 

هم عقيده بوده اند.
وى اظهار داشت: بنياد فرهنگى امام رضا(ع) با 
بودجه اى كه يك دهم بودجه شهردارى است 
در زمينه كارهاى فرهنگى عملكرد بســيار 

خوب و بهترى دارد. 
مرصعــى تصريح كرد: اميــدوارم فرهنگ و 
شعر مشــهد به جايگاه واقعى خودش برسد، 
خانه ادبيات را كه قرار اســت محل هميشه 
دوستان نويسنده باشد، نبايد به حال خود رها 
كرد و فقط به همين مورد بسنده كرد بايد از 
همه نوفكرها و صاحبان انديشه دعوت كرد 
تا كارهاى فرهنگى به صورت نمايشى نباشد. 

وى افزود: مشهد شعرش نياز به حمايت دارد 
كه اين مهم با كار فرهنگى انجام مى شود و 
از همه درخواست مى كنم كه به داد فرهنگ 

اين شهر برسيم.

 حقوق بنده حدود 3 ميليون تومان است
نماينده ولى فقيه در خراسان رضوى در پاسخ به پرسش يكى از دانشجويان در رابطه با 
ميزان درآمد وى، گفت: بنده فيش حقوقى ندارم، استاد بازنشسته دانشگاه هستم كه 

حدود 2 تا 3 ميليون تومان حقوق دريافت مى كنم.
وى در رابطه با سخن يكى از دانشجويان مبنى بر اينكه در دانشكده هنر و معمارى 
اين دانشگاه از من خواسته شد كه چادر از سر درآورم؛ بيان كرد: استادان بايد حرمت 
دانشگاه را نگاه دارند، البته چادر واجب نيست، اما نفى چادر يك حركت فرهنگى ضد 
حجاب است، ما مى خواهيم دانشگاه، جامعه را بسازد، چنانچه در دل دانشگاه فساد 

باشد، اين دانشگاه چگونه مى تواند جامعه را بسازد؟!
گفتنى اســت؛ در پايان اين مراســم، از خانواده هاى شهداى مدافع حرم در مشهد 

قدردانى شد.

 كسب رتبه سواركارى و پايان مسابقات 
بدون خطا توسط دانش آموز مشهدى

طاهرى: محمد صادق مشــكى باف مقدم در چهاردهمين و 
پانزدهمين دوره مســابقات هيئتى سواركارى خراسان رضوى 

موفق به كسب رتبه و پايان مسابقه بدون خطا شد.
اين دانش آموز مشهدى كه در رده سواركار مبتدى با ارتفاع يك 
متر موفق به كســب عنوان شده است و ورود به مسابقات را از 
تابستان امسال آغاز كرده، بيان مى كند كه هدفش كسب امتياز 
در رده هاى بالاتر است. او همچنين خاطرنشان مى كند: براى 
ورود به مسابقات به صورت جدى تر در رشته سواركارى بايد سه 
مسابقه ديگر را در رده مبتدى بدون خطا طى كند و سه مسابقه 

را نيز در رده E بدون خطا پشت سر بگذارد.
او كه متولد آبان 1380 و هنرجوى سال يازدهم گرافيك است، 
مى گويد: در مسابقات فرهنگى هنرى در سال هاى هشتم، نهم 
و دهم نيز در ناحيه 3 آموزش و پرورش موفق به كسب امتياز 
شده و ســپس مقام هايى را در مشهد و سپس استان بدست 
آورده اســت. وى عنوان مى كند كه در رشته هاى هنرى نيز تا 
كنون در ناحيه 3 آموزش و پرورش ســه مقام، در مشــهد دو 
مقام و در استان نيز موفق به كسب يك مقام هنرى شده است. 
وى با اشــاره به كاهش وزن در مدتى كوتاه براى رســيدن به 
اهداف خود در رشته ســواركارى بيان مى كند: انگيزه ام براى 
سواركارى موجب شد وزن خود را از 140 كيلو به 80 كيلو در 
6 ماه كاهش دهم و اين مهم را به لطف خداوند و كمك مربيان 

ورزشى و سواركارى بدست آورده ام.
مشكى باف مقدم مهم ترين انگيزه اش براى سواركارى را گرايش 
پدرش به اين رشــته به عنوان يكى از پيشكسوتان سواركارى 
عنوان مى كند كه موجب شــده او نيز از كودكى به اين رشته 

ورزشى گرايش داشته و منجر به موفقيت وى گردد.

ورزش ��اسان

 يك گلايه از پليس گذرنامه ناجا مشهد
در روزگارى كه آبميوه فروشى ها هم دستگاه نوبت دهى دارند، 

برخى از اداره هاى دولتى همچنان صفى هستند.
امروز براى دريافت خدمتى دو دقيقه اى از پليس گذرنامه ناجا 
واقع در بولوار پيروزى مشهد، حدود يك ساعت وقت صرف كردم 
و معطل شدم؛ در روزگارى كه حتى آبميوه فروشى ها و نانوايى ها 
و... دســتگاه نوبت دهى دارند و مشترى را محترم مى شمارند و 

تكريمش را شرط حيات و ضمانت كارى شان!
كافى است گذرتان به اداره پليس گذرنامه شعبه مشهد بيفتد.

در طبقه اى كه مخصوص خدمت به هموطنان ايرانى اســت با 
سالنى روبه رو مى شــويد كه تنها چهار باجه اصلى پاسخگوى 
ارباب رجوع است. متأسفانه با وجود تمايز نوع خدمت هر باجه، 
هيچ راهنمايى در سالن پاسخگوى سؤال مراجعه كننده نيست و 
افراد بدون اطلاع با حضور در صف هاى طولانى پس از گذراندن 
دســت كم 30 تا 40 دقيقه زمان انتظار، به مأمور پشــت باجه 
مى رســند و درخواست و يا سؤالشان را مطرح مى كنند كه گاه 
پاســخ شان اين است به باجه فلان مراجعه كنيد كه در نتيجه 
مجــدد بايد در انتهاى صفى ديگر مقابل باجه اى ديگر با صرف 

همان مقدار زمان، خدمت مورد نياز را دريافت كنند.
چنين بى نظمى و آشفتگى در خور شأن هيچ اداره و سازمانى در 
تراز انقلاب اسلامى نيست و حتى توهينى است به زائران اربعين 
حسينى! گلايه فوق را صريح و شفاف به معاون مجموعه گفتم 
كه ايشان پاسخى نداشت؛ در نهايت سراغ رئيس اداره را گرفتم 
و بعد از حدود 40 دقيقه انتظار، خدمت ايشان رسيده و مطالب 
فوق را عرض كردم كه ايشان هم ضمن تأييد اين معضل و عدم 

تكريم ارباب رجوع گفتند: پاسخى ندارم!
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رئيس اداره حوادث ومديريت بحران علوم پزشكى 

در گفت و گو با قدس عنوان كرد
 مشهد هم كمبود آمبولانس دارد

 و هم نيروى متخصص

 تكتم بهاردوست: اورژانس پيش بيمارستانى به عنوان 
نخســتين خط مراقبت و درمان در برخورد با بيماران 
اورژانس خارج بيمارستانى، از اهميت قابل توجهى در سيستم 
مراقبت بهداشتى درمانى برخوردار است. برنامه ريزى در خصوص 
يافتن نقــاط ضعف و قــوت و بهبود كيفيــت اورژانس پيش 
بيمارستانى از طريق بررسى مشكلات اين بخش ها امرى مهم و 
ارزشمند تلقى مى شود، ولى آيا اين تعداد از مراكز اورژانس مستقر 
در شهرى مانند مشهد كه هرساله ميزبان بيش از 40 ميليون زائر 

ومسافر است كفايت مى كند؟
آيا تعــداد آمبولانس هايى كه در حال فعاليت هســتند براى 
جوابگويى جمعيت مشهد در نظر گرفته شده اند يا تعداد زائرى 
كه به مشهد سفر مى كند در اين ميان لحاظ شده است؟ اين در 
حالى است كه طبق گفته معاون توسعه مديريت و منابع وزارت 
بهداشت قرار است حدود 400 دستگاه آمبولانس براى استفاده 
شهرى و جاده اى اين ناوگان مهيا شود، حال بايد پرسيد كه چه 

تعداد از اين 400 دستگاه سهم مشهد است؟
به اين انگيزه با شهرام طاهرزاده رئيس اداره حوادث و مديريت 
بحران دانشگاه علوم پزشكى مشهد به گفت وگو نشسته ايم كه 

در زير مى خوانيد:
 در حال حاضر چه تعداد آمبولانس در سطح مشهد و 
البته استان خراسان فعاليت دارند و آيا اين تعداد براساس 
جمعيت شهر مشهد در نظر گرفته شده است يا بر اساس 

تعداد زائر يا مسافرى كه هر ساله وارد مشهد مى شوند؟
تعداد پايگاه هاى اورژانس 115 مشهد در حال حاضر 51 پايگاه 
شهرى و 17 پايگاه جاده اى است كه حدود 88 دستگاه آمبولانس 

فعال در اين پايگاه ها در حال فعاليت هستند.
اگر بخواهيم آمارى از تعداد داشته هاى آمبولانس و پايگاه هاى 
دانشگاه علوم پزشكى بدهيم بايد بگويم كه 72 پايگاه شهرى و 
67 پايگاه جاده اى و حدود 160 دستگاه آمبولانس هستند كه در 

حال حاضر فعاليت مى كنند.
تعداد پايگاه هاى كل استان خراسان رضوى 96 پايگاه شهرى و 
122 پايگاه جاده اى و حدود 245 تا 250 آمبولانس فعال دارد 
كه به دانشگاه هاى علوم پزشكى مشهد، تربت حيدريه، تربت جام، 

گناباد، نيشابور و سبزوار مربوط مى شوند.
 در كنار اين تعداد آمبولانس پنج دستگاه اتوبوس آمبولانس هم 
وجود دارد كه در زمان وقوع حوادث و سوانح وسيع و مصدوم بالا 
به كمك ما مى آيند كه به دانشگاه هاى علوم پزشكى گناباد، تربت 

حيدريه، سبزوار، نيشابور و مشهد تعلق دارند.
در كنار اين ها چهــار فروند بالگرد اورژانس هم در اختيار داريم 
كه مربوط به دانشگاه هاى علوم پزشكى مشهد، گناباد، نيشابور 
و سبزوار است كه مى توانند به بحث انتقال مصدومين به مراكز 

بهداشتى درمانى در زمان هاى لازم كمك كنند.
به هنگام مناسبت ها و طرح هاى اجرايى و ابلاغى وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزشــكى در حوزه فوريت ها، تمام پايگاه هاى 
جاده اى و شــهرى يعنى اين 218 پايگاه به صورت فعال با اين 
تعداد آمبولانســى هم كه در اختيار داريم به صورت آماده باش 
قرار مى گيرند تا هم بتوانند آن اطمينانى را كه بايد به مسافران و 
زائران بدهند و هم بتوانند زمان رسيدن همكاران ما را به صحنه 

حادثه به حداقل برسانند.
در اين مناسبت ها، تمام بيمارستان ها و اتاق عمل و تجهيزات 
پزشكى و...هم به صورت آماده باش قرار مى گيرند و تجهيزات و 

ملزومات مورد نيازشان به روز رسانى مى شوند.
 هماهنگى و انتقال بيماران از ســاير مراكز درمانى و 

استان هاى مجاور بر عهده كيست؟
مركز فوريت هاى پزشــكى mcmc (مركز پايش مراقب هاى 
پزشــكى) دانشــگاه اســت و هماهنگى پذيــرش و انتقال 
بيماران را از ســاير مراكز و...بر عهــده دارند؛ در همين ارتباط 
مركز هدايت عمليات بحران دانشــگاه يــا eoc كه به صورت 
بيست و چهارساعته فعاليت مستمر دارد، هماهنگى و اقداماتى 
را مرتبط با هماهنگى هاى درون ســازمانى و برون ســازمانى 
دانشــگاه علوم پزشكى و قطب شمال شــرق كشور بر عهده 
دارد؛ چرا كه در هنگام بحران ها و حوادث ويژه با مصدوم زياد، 
دانشــگاه هاى علوم پزشكى به تنهايى قادر به پاسخ نيستند و 
لازمه اش اين است كه با ســاير دستگاه هاى اجرايى همكار و 

پشتيبان تعامل و هماهنگى لازم داشته باشند.
 چه كرده ايد كه مدت زمان رســيدن آمبولانس ها به 

مراكز درمانى كم شود؟
در ايــن مواقع ضمن آمادگى كامل تجهيزات، امكانات، يك نفر 
نماينده اورژانس 115 در زمان هاى پر ترافيك مشــهد در مركز 
كنترل ترافيك مستقر مى شود و نسبت به راهنمايى و هدايت 
آمبولانس ها از مسيرهاى خلوت يا ارائه مسيرهاى سبز (يعنى 
چراغ هاى قرمزهاى مسير براى آمبولانس سبز مى شود) به مراكز 

درمانى مورد نظر بر عهده مى گيرد.
 چه تعداد از اين آمبولانس هايى كه از آن ها ياد كرديد 
به روز و چه تعداد از اين آمبولانس ها از رده خارج هستند؟
 در مركز فوريت هاى پزشكى ما به آمبولانسى فرسوده مى گوييم 
كه از تاريخ به كارگيرى اش 15 سال گذشته باشد و ما در حال 
حاضر همچين مورد آمبولانس در حوزه فوريت ها نداريم؛ چون 
تمام آمبولانــس هايى كه ما در حال حاضر از آن ها اســتفاده 
مى كنيم از جمله آمبولانس هاى مدرن مورد اســتفاده در دنيا 

هستند.
 با توجه به موقعيت مشــهد و بجز جمعيت شهرى 
خودش هر ساله ميزبان زائران و مسافران زيادى است، آيا 
در خصوص نيروى انسانى و تعداد آمبولانس ها هم دچار 

كمبود هستيم؟
طبق استانداردهاى ابلاغى وزارت بهداشت، بايستى به ازاى هر 
50 هزار نفر يك آمبولانس وجود داشــته باشد، در واقع بحث 
تخصيص آمبولانس ها بر اساس جمعيت مقيم صورت مى گيرد 
ولى در خصوص مشهد كه يك شهر زائر پذير است بايد گفت 
كه ما هم كمبود آمبولانس داريم و هم كمبود نيروى متخصص؛ 
چون بايد خدمات مناسب و خوبى براى همشهريان و مسافران 
داشته باشيم و دقيقاً به همين علت اورژانس به توسعه و آماده 
سازى يك بســتر با ناوگان و نيروهاى متخصص بيشترى نياز 

دارد.

 استاد دانشگاه علوم پزشكى مشهد 
دانشمند برگزيده سال كشور شد

قدس: استاد دانشگاه علوم پزشكى 
مشــهد از ســوى فرهنگســتان 
عنوان  به  كشــور  علوم پزشــكى 
دانشمند برگزيده سال 97 معرفى 
شــد. دكتر رضا فريد حســينى 
متخصــص آلــرژى و ايمونولوژى 

بالينى است. وى تاكنون بيش از 40 كتاب تأليف كرده و 100 
مقاله تخصصى نوشته است. 

تا سال آينده تحويل مى شود 
 29000 واحد مسكونى براى محرومان  

خراسان رضوى

قدس: معاون هماهنگى امورعمرانى استاندارى خراسان رضوى 
از تصويب برنامه مقاوم سازى مسكن روستايى در افق سال 1405 
خبر داد. محمدمقدورى دركارگروه امورزيربنايى و شهرســازى 
استان با اشاره به برنامه هاى مقاوم سازى مسكن روستايى و تأمين 
مســكن محرومان گفت: سهميه امسال استان براى مقاوم سازى 
مسكن روستايى 19 هزار فقره تسهيلات است كه تاكنون 6000 
فقره به استان ابلاغ شــده است. وى افزود: با برنامه ريزى صورت 
گرفته 87 درصد از واحدهاى روستايى استان تا افق سال 1405 
مقاوم ســازى خواهد شد. وى درعين حال يادآورى كرد: استان از 
نظر تعداد واحدهاى روستايى كه سالانه مقاوم سازى مى شود، در 
ساليان اخير مقام اول را در كشور داشته، ولى تعداد اين واحدها در 
خراسان رضوى بيش از ديگراستان هاست. وى تأكيد كرد: در اين 
زمينه دستگاه هاى مسئول بايد بسرعت و به شكل جهشى عمل 
كنند و روستاييان به مقاوم سازى تشويق شوند. معاون هماهنگى 
امور عمرانى استاندارى درباره مسكن محرومان نيز گفت: 29 هزار 
خانواده تحت پوشش كميته امداد در خراسان رضوى فاقد مسكن 
هســتند كه طبق برنامه ريزى و هماهنگى صورت گرفته، ميان 
كميته امداد و بنياد مسكن، تحويل 13 هزار واحد در سال جارى 
و 16 هزار واحد مسكونى در سال آينده به محرومان، هدف گذارى 
شــده است. وى افزود: در اين زمينه، توافقات خوبى ميان كميته 
امداد و بنياد مســكن صورت گرفته است از جمله اينكه كميته 
امداد 200 و بنياد مسكن 40 ميليون ريال به هر خانواده كمك 
بلاعوض ارائه مى دهند و تسهيلات با سود مناسب هم در اختيار 

آن ها قرار مى گيرد.

 و هم نيروى متخصص
استاد دانشگاه علوم پزشكى 
مشــهد از ســوى فرهنگســتان 
عنوان  به  كشــور  علوم پزشــكى 
 معرفى 
شــد. دكتر رضا فريد حســينى 
متخصــص آلــرژى و ايمونولوژى 
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مخاطبان عزيز خرسند     يم كه ارتباط د     وسويه با اين رسانه د     ر ارسال 
بنابراين  نشست،  ثمر  به  از سوى شما خوانند     گان گرامى  سوژه 
با پاسخ خود     ، ما را د     ر  اميد     واريم مسئولان د     ستگاه هاى اجرايى 
اين مسير همراهى كنند     . شما مى توانيد      از طريق سامانه پيامكى 

300072305 با ما د     ر تماس باشيد     .

 چرا اليت گران شد؟
واقعاً چرا مســئولان شهرى ما سرشــان را كردن تو برف 
كه خيلى چيزها را نبيننــد و بدون درنظر گرفتن اوضاع 
مالى مردم اليت را گران مى كنند؟ باز هم خدا مى داند چه 
كسانى اين پول را به جيب مى زنند. با افزايش تعرفه اليت 
شوراى شهر خيانت بزرگى درحق مردم مشهد كرد. اعضاى 

شوراى شهر مشهد! بدانيد مردم از شما نمى گذرند.
935...1295

 عقب نشينى چمن چى شد؟
حدود 30 سال است كه مى گويند محل ما خيابان 20مترى مصلى (چمن) عقب نشينى دارد. 
شهردارى بجز يكى دو مورد كارى انجام نداده است واخيراً همان جاهايى را كه انجام شده، احيا 

مى كند و اجاره مى دهد. لطفاً پيگيرى كنيد.
915...0691

 درمان رايگان جانبازان در حد شعار
چرا بيمه تكميلى جانبازان پرداخت نمى شود؟  آيا جانبازى كه نياز به بسترى اورژانسى دارد، بايد از 
پا دربيايد چون بيمه به بيمارستان بدهكار است؟ تكليف ما جانبازان چيست؟ خواهشمندم مسئولان، 

تبليغات دروغين نكنند كه درمان و خدمات جانبازان رايگان است.
 903...4955

 «من كارت»هاى شكننده
«من كارت» هاى توليد شــده براى مشهد بسيارآسيب پذيرند و زود مى شكنند، قابل شارژ با 
عابربانك نيستند، جلو موبايل مى سوزند! و كلاً فناورى عقب مانده ترى به نسبت من كارت(كارت 

بليت)ها در ديگرمناطق كشور دارند وعجيب كه هفت برابرهم گران تراست!
936...6158

 يك پيشنهاد به اتوبوسرانى
پيشنهاد مى كنم سازمان اتوبوسرانى با شركت هاى تعاونى و فروشگاه هاى كاركنان دولت قرارداد 
بسته و به آن ها دستگاه شارژ من كارت بدهد تاهم مشكلى در تأمين پول خرد پيش نيايد و 

هم كار مردم راه بيفتد.
938...2651

 صدور بى ضابطه پروانه املاك در مشهد
فكر كنم اگر پروانه كسب سيگار فروشى بگيرى، سخت تر 
از پروانه مشــاور املاك اســت، چرا هيچ مرجعى نظارت 
ندارد؟ حداقل يك ســقف و معيارى باشد واقعاً در مشهد 

هيچ صنفى اين قدر پروانه صادر نمى كند.
935...3120

 صدور بى ضابطه پروانه املاك در مشهد

سوژه از شما / پيگيرى از ما

در راستاى رسالت مطبوعاتى وظيفه خود مى داند در جهت رفع مشكلات مردمى،  
سوژه هاى ارسالى از سوى خوانندگان  عزيز    در حوزه هاى شهرى، اجتماعى، 

اقتصادى و ...  را پيگيرى و منعكس كند .

لطفاً ابتداي پيام كلمه «سوژه» را قيد نماييد.

شماره پيامك:   300072305

در راستاى رسالت مطبوعاتى وظيفه خود مى داند در جهت رفع مشكلات مردمى،  

منتظر سوژه هاى شما از طريق سامانه پيامكى  هستيم.

هنگامه طاهرى عدم پاسخگويى شــهردار مشهد به تذكرات 
برخى از اعضاى شوراى شهر چنان حاشيه ساز شد كه روز گذشته 
سى و هشتمين جلسه علنى شوراى شهر را نيز تحت تأثير قرار داد.
در اين جلســه با استناد به ماده واحده 74 آيين نامه داخلى شورا 
عنوان شد كه اعضاى شوراى شهرمى توانند به شهردار تذكر بدهند 
و در صورت بى توجهى شــهردار وى را استيضاح كنند. البته اين 
ماده واحده وقتى در جلسه عنوان شد كه مسعود رياضى در پست 
اينستاگرامى خودش به وضوح به آن اشاره و آن را تبيين كرده بود.

وى در پســت اينســتا گرامى خود به اين موضوع پرداخته كه اگر 
اعضاى شورا به عملكرد شهردار اعتراض داشته باشند، اول به صورت 
كتبى توسط رئيس شورا به وى اعلام شده و در صورت بى توجهى 
به شكل سؤال مطرح مى شــود و ظرف 10 روز شهردار بايد براى 
پاســخگويى به شــورا آمده و در صورت عدم حضور يا قانع كننده 
نبودن پاســخ منجر به استيضاح شــهردار و در نهايت بركنارى او 

مى گردد.
موضوعى كه البته منجر به ايجاد حاشيه امن براى شهردار مى شود، 
احتمالاً قانون ممنوعيت به كار گيرى بازنشستگان است كه موجب 

مى شود وى خود را ملزم به پاسخگويى نداند. 
در اين زمينه شهناز رمارم هم به طرز مشهودى ناراحتى خود را از 
عدم پاســخگويى شهردار به يكى از سؤالات مسعود رياضى درباره 

توس در يك جلسه عنوان مى كند. 

 23 آبان آخرين زمان حضور تقى زاده خامسى
با وجودى كه 23 آبان آخرين زمان براى حضور تقى زاده خامسى بر 
مسند شهردارى مشهد است، اما مراجعه خبرنگاران به رئيس شوراى 
شهر براى اعلام نامزدهاى احتمالى همواره با پاسخى تكرارى توأم 
بوده است؛ پاسخى كه رسانه ها را از رسيدن به جواب پسَ مى راند؛ 
چرا كه از هفته هاى گذشته حيدرى رئيس شوراى شهر همچنان 

عنوان مى كند: ما هنوز به گزينه ديگرى فكر نكرديم!
 واكنش خوددارى اعضاى شــوراى شــهر و رئيس شــورا بر عدم 
اعلام گزينه هاى احتمالى شهردار بعدى، اين پيام را مى رساند كه 
كلانشهرى چون مشهد با آسيب هاى مختلفى كه بابت حاشيه هاى 
شــهر و ورود مهاجر با آن رو به رو است، براى نمايندگان مردم در 
شوراى شهر آن قدرها با اهميت به نظر نمى رسد كه اعضا بخواهند 
از قبل بررسى هاى لازم را در مورد گزينه هاى بعدى انجام بدهند يا 

حتى به آن فكر كنند!
درهمين اثنا شهناز رمارم يكى ديگر از اعضاى شوراى شهر مشهد 
كه به جد خواســتار رفتن تقى زاده خامسى از صندلى شهردارى 
مشــهد است - چنان كه به صراحت در كانال تلگرامى خود اظهار 
مى دارد: آقاى تقى زاده خامســى رفتنى است، چراكه امشب خانم 
جنيدى، معاون حقوقى رئيس جمهور، آب پاكى را ريختند- تا پيش 
از اين مى گفتند شهرداران شامل قانون منع به كارگيرى بازنشستگان 
نمى شوند و وزارت كشور گفته كه از دو مرجع استعلام مى خواسته 
و اگر هر دو مرجع مثل هم پاســخ دهد، عمل مى كند و اگر پاسخ 
دو مرجع با هم متفــاوت بود، به مجلس مراجعه مى كند و اكنون 

مشخص شده كه نظر هر دو مرجع يكسان است.
اما در مقابل مسعود رياضى روز گذشته در گفت و گو با خبرنگار قدس 
بيان داشت: ظاهراً شهردار مستنداتى دارد كه مشمول قانون منع 
به كارگيرى بازنشستگان نمى شود، از اين رو صبر مى كنيم تا وى اين 

مستندات را ارائه كند.

 وجود جوانان توانمند با پتانسيل شهردار شدن
علاوه بر اين رياضى ضمن اينكه تأكيد داشت تاكنون هيچ جلسه اى 
براى انتخاب شــهردار بعدى توســط اعضاى شوراى شهر صورت 
نگرفته، گفت: اگر قرار باشد انتخابى براى شهردار داشته باشيم در 

بدنه شهردارى معاونان جوان و توانمندى داريم.
او حتــى در اين زمينه به كلايى اشــاره كرد كــه در انتخاب 
شــهردار از رأى بالايى برخوردار بود. وى حتى عنوان كرد كه 
مهندس اخوان عبداللهيان، مدير كل فعلى مسكن و شهرسازى 
خراسان رضوى نيز از پيشــنهادهاى وى براى كرسى شهردار 

مشهد بوده است.
اما دغدغه مسعود رياضى به گفته خودش اين است كه دو ماه آينده 
در شرايطى قرار نگيرند كه فردى به آن ها تحميل شود كه اعضاى 
شوراى شهر مطالعه كافى نســبت به وى ندارند و در مقابل عمل 

انجام شده قرار بگيرند.

با وجود شمارش معكوس براى خداحافظى تقى زاده خامسى دو دستگى شوراى شهر علنى شد

شهردار مشهد بر لبه تيغ استيضاح!

 جريان توس چه بود؟
به گفته شــهناز رمارم شنبه گذشته در جلسه اى با حضور رؤساى كميســيون ها و شهردار، دكتر رياضى به عنوان رئيس 
كميسيون توس از شهردارسؤال مى كند كه كار ويژه شما براى توس چه بوده؟ شهردار به وى بى اعتنايى مى كند وگويا وى 

بار ديگر سؤال خود را تكرار مى كند كه شهردار لبخندى زده و از دادن پاسخ طفره مى رود. 
اگر چه خشــم شــهناز رمارم مبنى بر اين عدم پاسخگويى به خاطر آنچه خود آن را توهين شهردار به اعضاى شورا عنوان 
مى كند، اما مسعود رياضى اظهار مى دارد كه شهردار تصريح كرد بايد جلسه اى با حضور معاونان وى و اعضاى شورا گذاشته 
شود؛ چون فكر مى كنم اعضا در جريان كارهاى ما قرار نگرفته اند. با اين حال وى يادآور مى شود كه در بررسى توس و نوشتن 
طرح ها انتظار داشتيم با مراحل اجرايى آن مواجه شويم، اما مشاهده مى كنيم تاكنون هيچ اتفاقى نيفتاده و همه چيز در حد 
حرف و شعار بوده. وى ادامه مى دهد: ملموس ترينش بحث جلوخان توس بود كه بر اساس آن بايد 7 هكتار زمين ساماندهى 

مى شد، اما با وجودى كه پيشينه آن به يك سال گذشته بر مى گردد، هنوز اقدامى صورت نگرفته است.
او علاوه بر اين با اشاره به اعتبار مصوب توس عنوان مى كند كه ما در شوراى شهر با اختصاص 15 ميليارد تومان براى توس 

موافقت كرديم، اما شهردار هيچ ابزارى براى رصد اين اعتبار در اختيار اعضا قرار نمى دهد.
وى بيان مى كند: بايد ببينيم آيا اراده اى بالا تر از اراده او در ميان بوده كه كار توس آغاز نشده، يا مصلحت دانسته اين اعتبار 

را در جايى ديگر هزينه كند.
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روی �ط حاد� قدس در ادامه كاهش ذخاير سدها و بو وطعم بد آب پيگيرى كرد

احتمال خروج سد دوستى از مدار آب مشهد
على محمدزاده  مدير بهداشت محيط و 
حرفه اى دانشگاه علوم پزشكى مشهد گفت: 
آب ســدهاى اطراف مشهد به دليل كاهش 
حجم مخازن، كيفيت فيزيكى لازم را ندارد.
على حســنى در گفت و گــو با خبرنــگار ما 
اظهارداشــت: در پى گلايه هاى شهروندان در 
خصوص تغيير طعم و بوى آب آشــاميدنى در 
برخى نقاط شهر، بررســى هاى فنى از منابع 
تأمين آب شهر نشان داد به دليل برداشت آب 
از لايه هاى زيرين ذخاير ســدها اين مشكلات 
بروز كرده اســت. وى افزود: آب مورد استفاده 
در شهر مشهد به لحاظ بهداشتى هيچ مشكلى 
نــدارد وتنها از لحاظ طعــم و بو اندكى تغيير 
داشته است كه به همين دليل مقرر شد در اين 
مرحله سد كارده از مدار خارج وآب مورد نياز از 

محل چاه هاى جايگزين تأمين شود.

 آب و فاضلاب تذكر گرفت
حســنى ادامه داد:همچنين به آب وفاضلاب 
مشــهد تذكر داده شــد تا نســبت به شيوه 

گندزدايــى تجديــد نظر كنند تــا بو و طعم 
نامطلوب آب شرب شهروندان از بين برود و اين 
درحالى است كه وضعيت سدهاى ديگر از قبيل 
سد دوستى هم مشابه سدكارده است؛ به اين 

معنا كه به دليل افت ميزان ذخيره سد برداشت 
از لايه هايى صورت مى گيرد كه مطلوب نيستند 
وبــا فرايند گندزدايى تلاش مى شــود به حد 

مطلوب برسد.

 كاهش مخازن سدها دليل بوى بد آب
ســخنگو ومدير روابط عمومــى آب وفاضلاب 
مشهد هم در گفت وگو با خبرنگار ما اظهارداشت: 
وضعيت پيش آمده به دليل كاهش نزولات جوى 
و كاهش مخازن سدهاســت وربطى به سيستم 
فنى ندارد. محمدزاده افزود: براساس اعلام مديران 
آب منطقه اى ميزان ذخاير سدها به كمتر از يك 
پنجم رسيده ودرنتيجه ما راهى به جز برداشت 
آب از هميــن منابع نداريم، امــا با انجام فرآيند 
گندزدايى بيشــتر تلاش مى كنيم كيفيت آب 
شــرب را در حد مطلوبى حفظ كنيم. وى گفت: 
اميدواريم بــا افزايش بارندگى و بالا رفتن حجم 
ذخاير سدها وضعيت به حالت سابق برگردد، ولى 
درحال حاضر نيز دقت لازم صورت مى گيرد تا به 
لحاظ بهداشتى مشكلى بروز نكند وبا جايگزين 
كردن منابعى چون چاه ها آب شرب مطلوب ترى 
دراختيار آن ها قرار گيرد. شايان ذكر است روزنامه 
قدس طى گزارشــى در تاريخ 31 شــهريور ماه 
گلايه شهروندان از بوى نامطبوع و طعم آب شرب 

مشهد را در همين صفحه منتشر كرده بود.

آب و �وا
 بارش ها در خراسان رضوى شدت مى گيرد

قدس: هواشناســى خراســان رضوى اعلام كرد بارش هاى 
رگبارى باران در شمال و غرب اين استان شدت مى گيرد.

باتوجه به فعاليت ســامانه بارش زا از عصر ديروز در خراسان 
رضوى بارش ها تا پايان امروز سه شنبه ادامه دارد.

بيشــترين حجم بارش ها در نيمه شــمالى خراسان رضوى 
رخ مى دهد و در برخــى از نقاط احتمال آبگرفتگى و ايجاد 
رواناب وجود دارد. همچنين ميانگين دماى هوا در اســتان 
تا روز پنجشــنبه هفته جارى كاهش مى يابد. بر اين اساس 
پيش بينى مى شــود كه امروز سه شنبه هواى اغلب مناطق 
استان چهار درجه كاهش يابد. حداقل دماى شبانه در نواحى 
سردســير خراسان رضوى نيز از روز سه شنبه تا پايان هفته 

جارى به صفر و كمتر از صفر درجه مى رسد.

��ر
 انتقاد امام جمعه خرو از حادثه خيز بودن 

جاده هاى اين شهر
قدس: حادثه خيز بــودن راه هاى 
مواصلاتى شهر خرو موجب اعتراض 

امام جمعه اين شهر شد.
حجت الاسلام والمسلمين غلامى با 
انتقاد از وضعيت راه هاى منتهى به 
اين شهر گفت: تصادفات رانندگى در 
محدوده شهر خرو در 25 روز اخير 

جان سه نفر را گرفته و يك نفر ديگر را هم راهى كما كرده است. 
وى با تأكيد بر بررسى و شناسايى نقاط حادثه خيز اين شهرستان 
براى كاهش آمار تصادفات افزود: مســئولان پليــس راه و راه و 

شهرسازى بايد فكرى جدى براى محدوده شهر خرو بكنند.
مســئولان، توجه نكردن رانندگان به مشخصات فنى راه ها كه 
پايين بودن سرعت نسبت به جاده هاى شهرى و بين شهرى را 
مى طلبد از مهم ترين علل وقوع تصادفات در اين منطقه مى دانند.
حضور رانندگان فاقد گواهينامه در جاده هاى روســتايى، حمل 
مشترك مسافر و بار در يك وسيله نقليه، عبور انواع وسايل نقليه 
از اين راه ها و گذر عابران پياده از طول و عرض جاده ها در افزايش 

تصادفات رانندگى در اين منطقه نقش مهمى دارد.

رئيس سازمان جهاد كشاورزى خراسان رضوى در 
گفت و گو با قدس:

  كشاورزان سهامدار كارخانه مى شوند
قدس آنلاين- رضا طلبى: رئيس 
جهاد كشــاورزى خراســان رضوى 
گفت: 15 ميليــارد تومــان يارانه 
كشمش از دولت طلبكار هستيم و 
مطالبات گندمكاران نيز تا پايان مهر 

ماه پرداخت خواهد شد. 
مجتبــى مزروعــى در گفت و گو با 

خبرنگار قدس آنلاين اظهار داشــت: ســال گذشته با توجه به 
وضعيت نابســامان صادرات كشمش دولت تصميم گرفت براى 
كمك به باغداران انگور يارانه پرداخت كند و سهم استان خراسان 
رضوى نيز 30 ميليارد تومان بود كه ســال گذشته 15 ميليارد 

تومان آن به كشاورزان پرداخت شد.
وى تصريح كرد: باقيمانده اين يارانه به دليل اينكه تحت الشعاع 
برنامه خريد زعفران از روستاييان قرار گرفت، پرداخت نشد و از 
دولت طلبكار هستيم؛ ازطرفى طبق صحبتى كه با نمايندگان 
كشــاورزان، فرمانــداران و نماينده هاى مجلس داشــته ايم، در 
مناطقى كه باغ هاى انگور وجود دارد اين توافق صورت گرفت كه 
اين 15 ميليارد تومان صرف تأسيس كارخانه هاى صنايع تبديلى 
در همين مناطق شود و كشاورزان به ميزان يارانه اى كه به آن ها 

تعلق مى گيرد، سهامدار اين كارخانه ها شوند.
مزروعى با بيان اينكه تأسيس اين كارخانه ها به سود كشاورزان و 
مردم اين مناطق است زيرا از اين طريق منافع اقتصادى بلندمدت 
به آن ها تعلق مى گيرد، افزود: مسئوليت تأسيس اين كارخانه ها 
نيز برعهده تعاونى هاى روستايى در اين مناطق گذاشته شد كه 
خوشبختانه در اين مناطق تعاونى هاى روستايى نيز وجود دارند 
و مشكلى از اين بابت نيز وجود ندارد؛ ازطرفى مشكل اصلى در 
صادرات محصولات صنايع تبديلى، فرآورى و بسته بندى نامطلوب 
برخى از محصولات است كه ازطريق تأسيس كارخانه هايى كه 
خود كشــاورزان سهامدار آن هســتند، دقت در فرايند توليد و 

بسته بندى آن ها افزايش پيدا مى كند.
وى اظهار داشت: تاكنون 70 درصد مطالبات گندمكاران استان 
نيز پرداخت شده و طبق رايزنى هايى كه صورت گرفته، قول هاى 
مساعدى مبنى بر پرداخت كامل مطالبات گندمكاران استان تا 
پايان مهر ماه ارائه شــده اســت. مزروعى با اشاره به اينكه تأثير 
دلالان و افراد سود جو براى ايجاد عدم تعادل در بازار شب يلدا را 
از بين خواهيم برد، ادامه داد: براى تأمين بازار شب يلداى استان 
نيز برنامــه ريزى هاى لازم صورت گرفته و آمادگى كامل از اين 
حيث در اســتان وجود داشته و منتظر ابلاغ دستور العمل هاى 
لازم ازسوى دولت در اين زمينه هستيم. ازطرفى براى تأمين اين 
بازار و ايجاد تعادل در آن، به نحوى عمل خواهيم كرد كه منافع 

كشاورزان و مصرف كنندگان نيز لحاظ شود.

 آغاز ذخيره سازى نفت سفيد 
روستاييان مناطق سخت گذر 

بجنورد- خبرنگار قدس: مدير پخش فرآورده هاى نفتى 
منطقه خراسان شمالى گفت: كالابرگ مرحله بيست و يكم 
نفت ســفيدجهت مناطق كوهستانى و سخت گذر در قالب 

گروه هاى مختلف خانوار اعلام شد.
مجتبى شكورى با بيان اينكه نفت سفيد مورد نياز روستاييان 
تأمين شــده و هيچ مشــكل و نگرانى وجود نــدارد، افزود: 
متقاضيان مى توانند براى دريافت سهميه، به فروشندگى هاى 

سراسر استان مراجعه كنند.
وى با بيان اينكه در نيمه نخست امسال 27 ميليون و 500 
هزار ليتر از اين ســوخت در استان توزيع شد، افزود: به طور 
متوسط1100 ليتر براى هر خانواده از ابتداى سال تاپايان آبان 

ماه نفت سفيد تخصيص داده شده است.
مديــر پخش فرآورده هاى نفتى منطقه خراســان شــمالى 
بــا بيان اينكه 25 هزار خانوار اســتان براى گرمايش از نفت 
سفيد استفاده مى كنند، گفت: بيشترين مصرف نفت سفيد 
در شهرســتان هاى راز و جرگلان و شــيروان است. شكورى 
درخصوص تخصيص ســوخت نفت گاز در بخش كشاورزى 
گفت: با هماهنگى سازمان جهادكشاورزى استان براى فصل 
پاييز 14 ميليون ليتر سوخت پيش بينى شده كه حداقل به 

هر تراكتور 1100 ليتر نفت گاز تخصيص داده شده است.

 كشف 900 كيلوگرم موادمخدر در مشهد

قدس: سرپرست فرماندهى انتظامى خراسان رضوى گفت: 902 
كيلوگرم مواد مخدر شامل 756 كيلوگرم ترياك و 146 كيلو گرم 

حشيش در مشهد كشف شد.
سرهنگ ابراهيم قربانزاده افزود: مأموران پليس مبارزه با موادمخدر 
درپى كسب خبرى مبنى بر حمل موادمخدر از يكى از استان هاى 
جنوبى كشور به اين استان توسط يك دستگاه خودرو سنگين، 
بلافاصله موضوع در دســت بررســى و رصد اطلاعاتى مأمورين 

پليس مبارزه با موادمخدر قرار گرفت.
وى اظهار داشــت: مأموران با حضور در محورهاى ورودى استان 

موفق به شناسايى خودرو مذكور شده و آن را متوقف كردند.
ايــن مقام انتظامى ادامه داد: در بازرســى از داخل خودرو 
كاميون كه داراى بار ســبوس بود، مقــدار 902 كيلوگرم 
مواد مخدر شــامل (756 كيلوگرم ترياك و 146 كيلوگرم 
حشيش) كه به صورت ماهرانه اى جاسازى شده بود، كشف 
كه در همين رابطه ســه نفر متهم كه دو نفر آنان به عنوان 
متهمين اصلى در محل قرار دستگير و يك دستگاه خودرو 

پژو 405 نيز توقيف شد.

 يك نفر در پى ريزش بند خاكى 
در خواف مفقود شد

ايرنا- رئيس مركز كنترل و هماهنگــى عمليات هلال احمر 
خراســان رضوى گفت: ساعت هفت و 30 صبح(ديروز) يك بند 
خاكى در روستاى سه ده از توابع شهرستان خواف در جنوب اين 

استان ريزش كرد و منجر به زير آوار ماندن يك نفر شد.
حسن گودرزى افزود: هشت امدادگر در قالب دو گروه آواربردارى 
بــا تجهيزات لازم به محل اين حادثه اعزام شــدند كه عمليات 

جست وجو براى يافتن فرد مفقودى همچنان ادامه دارد.
وى گفت: همچنين صبح يكشــنبه گذشته با اعلام پليس 
مبنى بر مفقود شــدن يك جوان 17 ساله از روستاى گرينه 
نيشــابور كه با دو چرخه قصد حركت به ســمت مشهد را 
داشته، سه گروه عملياتى از هلال احمر نيشابور و يك تيم از 
هلال احمر مشهد به منطقه اعزام شدند. اين عمليات جست 

و جو نيز همچنان ادامه دارد.

  نزاع خيابانى در بجنورد رنگ خون گرفت

بجنورد- خبرنگار قدس: فرمانده انتظامى خراسان شمالى از 
دستگيرى عامل قتل نزاع خيابانى در بجنورد خبر داد.

سردار عليرضا مظاهرى در تشريح جزئيات اين خبر گفت: يكشنبه 
شب گذشته برابر اعلام مركز فوريت هاى پليسى 110 مبنى بر 
وقــوع يك فقره درگيرى در محل كوچه جاجرمى شهرســتان 
بجنورد، بلافاصله مأموران 110 كه مشغول گشت زنى در خيابان 

بودند به محل اعزام شدند.
فرمانده انتظامى استان افزود: متأسفانه در اين درگيرى شخصى 
با هويت معلوم با ضربات چاقو مصدوم و به بيمارستان منتقل شد 
كه متأسفانه بر اثر شدت جراحت وارده در بيمارستان جان خود 

را از دست داد.
سردار مظاهرى تصريح كرد: با هوشيارى و سرعت عمل مأموران 
انتظامى شهرستان بجنورد و پليس آگاهى استان قاتل در كمتر 
از 20 دقيقه دستگير شد. وى با بيان اينكه قاتل بلافاصله پس از 
دستگيرى به مقر انتظامى منتقل شد، افزود: در بازرسى بدنى از 
قاتل آلات قتاله نيز از وى كشــف شد. اين مقام ارشد انتظامى 
گفت: متهم پس از دستگيرى براى سير مراحل قانونى به آگاهى 

دلالت داده شدو دراختيار مقامات قضايى قرارگرفت. 

  كارمند متخلف دفتر پيشخوان
 دستگير شد

بجنورد- خبرنگار قدس: رئيس پليس فتا خراسان شمالى از 
شناسايى و دستگيرى كارمند متخلف دفتر پيشخوان دولت كه با 
ذخيره اطلاعات كارت بانكى شهروندان اقدام به برداشت از حساب 

آن ها مى كرد، خبر داد. 
ســرهنگ على اعتمادى گفت: امروزه با گســترش اينترنت و 
همچنين اســتفاده از كارت هاى بانكى به جــاى پول نقد افراد 
سودجو نيز به اين فضا روى آورده اند و با شيوه هاى مختلف اقدام 

به كلاهبردارى از شهروندان مى كنند. 
اين مقام انتظامى افزود: اخيراً يكى از شــهروندان به اين پليس 
مراجعــه و در اظهارات خود بيان داشــت كه مبالغ هنگفتى از 
حساب وى خارج شده و اين درحالى است كه عابربانك نزد وى 

بوده است. 
وى با اشاره به اينكه مراتب بلافاصله در دستوركار مأموران قرار 
گرفت، خاطرنشان كرد: در همان بررسى هاى اوليه مشخص شد 
كه كلاهبردار با استفاده از اطلاعات بانكى شاكى اقدام به پرداخت 

قبوض تلفن همراه و همچنين خريد اينترنتى كرده است. 
رئيس پليس فتا استان خراسان شمالى با اشاره به اينكه مأموران 
با انجام تحقيقات گسترده اطلاعاتى و همچنين اخذ استعلامات 
مربوطه، فرد مورد نظر را كه كارمند يكى از دفاتر پيشخوان دولت 
بود، شناسايى كردند، يادآور شد: متهم در يك اقدام غافلگيرانه 

دستگير و براى تكميل تحقيقات به مقر انتظامى منتقل شد. 
ســرهنگ اعتمادى بــا بيان انكــه متهم بعــد از مواجهه با 
مســتندات مربوطه به بزه انتسابى اعتراف كرد، اظهار داشت: 
متهم بعد از تشكيل پرونده براى انجام مراحل قانونى تحويل 

مراجع قضايى شد. 
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رئيس انجمن اين صنف در خراسان رضوى با اشاره به ثبات قيمت خودرو تشريح كرد: 

ورشكستگى قطعه سازان خودرو در شرايط تلاطم بازار ارز

خبر

ايسنا  رئيس انجمن قطعه  سازان خراسان 
رضوى گفت: اگر خودروســاز قيمت قطعات را 
تغيير ندهد باعث ورشكستگى قطعه ساز خواهد 
شــد چراكه پولى كه بايد دســت قطعه ساز، 
توليدكننده و خودرو ساز براى افزايش گردش 
مالى، افزايش توليد، رونق و سرمايه گذارى صرف 

شود در دست دلالان قرار مى گيرد.
محمدمهدى شــكورزاده درخصوص وضعيت 
كنونى بازار قطعات اظهار كرد: بازار قطعات در 
شرايط كنونى وضعيت مناسبى ندارد و نمى توان 
علت آن را فقط مربوط به تحريم ها بدانيم زيرا 
به نظر من تحريم ها هنوز آغاز نشده، البته اثراتى 
همچون مشكل در سيستم بانكى و عدم فعاليت 
بعضى شركت ها داشــته، اما عمده مشكل ما 
داخلى اســت و با مسائل خارجى هنوز چندان 

درگير نشده ايم كه شاهد اثرات آن باشيم.
وى افزود: مواد اوليه بسيارى از قطعات خودرو 
در داخل توليد مى شــود، اما متأسفانه قيمت 
اين مواد بســيار زياد، خارج از كنترل، غيرقابل 
محاسبه، خارج از دسترس است، مشكل اصلى 
ما تأمين مواد اوليه داخلى، خريد از خارج، انتقال 
و دريافت ارز، ثبت سفارش و گشايش اعتبارات 
اســت و اين روند به قدرى طولانى ونامشخص 
است به طورى كه قطعه سازان با ظرفيتى حدود 

30 درصد كار مى كنند.
رئيس انجمن قطعه ســازان خراســان رضوى 
درخصــوص علت گرانــى قطعات خــودرو، 
خاطرنشان كرد: بخشى از علت گرانى داخلى 
است و با تغيير قيمت ارز مواد اوليه نيز تغيير 
كرده و آلومينيوم كه در اول سال 7000 تومان 
بوده درحال حاضر كيلويى 36 هزارتومان عرضه 
مى شــود؛ البته اگر عرضه شود و در دسترس 
باشد همچنين، فولاد 1800 تومانى را درحال 
حاضر اگر قابل تأمين باشــد با قيمت 5000 

تومان عرضه مى كنند.
شكورزاده تشريح كرد: مواد اوليه و پتروشيمى 
دوبرابر شده در صورتى كه اين مواد داخلى است 

و يا دراختيار ارگان هاى دولتى يا شــبه دولتى 
است، ولى قيمت ها آن قدر بالاست كه مثلاً مواد 
پلى آميد و پلى اتيلن 10 هزار تومانى را درحال 
حاضر 35 هزار تومان عرضه كرده و اگر نياز به 
100 تن مواد باشــد، تنها 20 تن تعلق خواهد 
گرفــت. وى ادامه داد: توزيع مواد در بورس نيز 
مشكل ديگرى است كه به علت خريد توسط 
دلالان ديگــر مواد موردنيــاز مصرف كننده و 
توليدكننده نهايى تأمين نمى شود، براى خريد 
مواد اوليه بايد به دلالان مراجعه كرد، آلومينيوم 
در بورس 20 هزار تومان عرضه و 34 هزار تومان 
به فروش مى رســد و در اين زمينه ارگان هاى 
تصميم گيرنده باعث به وجود آمدن جو موجود، 

گرانى مواد اوليه و كاهش ظرفيت توليد شدند.
رئيس انجمن قطعه سازان خراسان رضوى بيان 
كرد: براى وارد كردن قطعات به توليد كننده ارز 
سامانه نيما داده مى شود، ولى مواد داخلى با ارز 
16 هزار تومان توزيع مى شود و متأسفانه شرايط 
به صورتى است كه قيمت محصولات خارجى 
كمتر از محصولات داخلى است، شرايط بسيار 
پيچيده و تجزيه و تحليل آن بسيار سخت است.
شــكورزاده گفت: مشــكل بزرگ قطعه سازان 
مابه  تفاوت نرخ ارز اســت، عده اى نقد پول ارز 

را پرداخت كرده و درحال حاضر براى ترخيص 
كالاهاى خود بايد مابه تفاوت پرداخت كنند و 
اين فقط مشكل قطعه سازان نيست، بلكه كليه 
واحدهاى توليــدى اين چنين درگيرى هايى را 
دارند، همچنين بخشنامه هاى متناقض بانك 
مركــزى و وزارت صنايع و تغيير روز به روز آن 
باعث به وجــود آمدن بلاتكليفى در واحدهاى 
توليدى از جمله قطعه ســازان شــده و باعث 
سردرگمى آنان در تعيين قيمت نهايى كالاى 
خود شــده اســت.  وى اضافه كــرد: در بحث 
حمل و نقل، بارى را كه از تهران يك ميليون و 
200 هزار تومان هزينه داشته، امروز با قيمت 7 
ميليون جا به جا مى كنند و اين مسائل در قيمت 

تمام شده و فروش و قيمت بازار اثرگذار است.
رئيس انجمن قطعه ســازان خراســان رضوى 
تشريح كرد: قيمت خودرو تغييرى نكرده و اگر 
تغييرى هم صورت گرفته رسمى نشده است 
زيرا خودروســاز قطعات را بر مبناى ارز 4000 
تومان مى خرند و اين امر سبب عدم سرمايه در 
گردش براى توليد كننده و عدم تامين قطعات 
مورد نياز است، اين ها مشكلاتى است كه هر روز 
با آن مواجه هستيم و مسائلى همچون دارايى، 
ماليات و ماليات بر ارزش افزوده نيز قبلاً وجود 

داشته و به آن عادت كرده ايم.
رئيس انجمن قطعه ســازان خراســان رضوى 
درخصوص ميزان وابستگى توليد كنندگان به 
محصولات خارجى اظهار كرد: فولادسازى كه 
مواد اوليه آن در داخل اســت حجم زيادى ارز 
براى مواد مصرفى توليد خود مصرف مى كند و 
نمى توان واحدى را به طور مســتقل بى نياز به 
ارز دانست زيرا يا به طور مستقيم يا به صورت 

وارداتى از ارز استفاده مى كنند.
شكورزاده گفت: توليد قطعات داخلى زياد شده، 
ولى توليدكننده داخلى نيز به شــكلى به ارز 
وابسته است زيرا تمام مواد اوليه، قطعات يدكى 
و ابزارهاى مصرفى به شكلى است كه در داخل 
توليد نمى شود و بايد از خارج از كشور وارد كند، 
حدود 95 درصد توليدات داخلى اســت، ولى 
اكثراً مصرف ارز دارند كه به صورت مستقيم و 

غيرمستقيم مصرف مى شود.
وى درخصوص تأثير گرانى قطعات در افزايش 
قيمت خودرو تصريــح كرد: 65 الى 70 درصد 
توليد خودرو قطعاتى اســت كه از قطعه سازان 
خريدارى مى شود و چند راه وجود دارد؛ يا بايد 
خودرو گران شــود كه بتوانند پول قطعات را 
بگيرند يا خودروساز با ورشكستگى روبه رو شود 
و يا قيمت قطعات را تغيير ندهد كه اين گزينه 

دقيقاً كارى است كه درحال انجام است.
شــكورزاده عنوان كرد: پرايدى كه در بازار 40 
ميليــون تومان قيمت دارد مابه التفاوت آن در 
دست كسى است كه خودرو را خريده و با قيمت 
بيشــترى به فروش رسانده است و پول دلالان 
نيز به جاى استفاده در توليد صرف سفته بازى 
شده، اين سياســت ثبات قيمت خودرو هيچ 
سودى به توليدكننده و مصرف كننده نخواهد 
رســاند. وى درخصوص علــت افزايش قيمت 
باطرى پرايد اظهار كرد: عمده ترين مواد اوليه 
ســازنده باطرى سرب و مواد پليمرى است كه 
افزايش قيمت زيادى داشته، درواقع علت اصلى 

گرانى، افزايش قيمت مواد و قطعات است.

كشاورزىمحيط زيست

 گونه وحشى «بلبل خرما» در قوچان شناسايى شد
ايرنا- رئيس اداره حفاظت محيط زيســت قوچان گفت: 
براى نخستين بار در منطقه شارك اين شهرستان گونه اى 

وحشى از پرنده «بلبل خرما»مشاهده و شناسايى شد.
رحمان حســين زاده افزود: اين پرنده مقدارى بزرگ تر از 
بلبل و زيستگاه آن جنوب ايران تا جنوب عراق، شمال غرب 

هند و پاكستان است.
وى ادامه داد: 170 گونه پرنده تاكنون در قوچان شناسايى 
شده كه بيشترين آمار مربوط به كبك، سهره و پرندگان 

كوچك است. بلبل خرما به  عنوان جديدترين گونه شناسايى شده پرنده اى كمياب در منطقه 
به شمار مى  آيد. رئيس اداره محيط  زيست قوچان در ادامه همچنين گفت: از ابتداى امسال 
تاكنون 51 قطعه جانور وحشى مصدوم توسط دوستداران محيط  زيست براى درمان به اين 
اداره تحويل شده اند. بيشترين اين جانوران پرنده «بوتيمار» به علت كمبود غذا و «سارگپه» در اثر 

مصدوميت در برخورد با وسايل نقليه بود كه تيمار و به طبيعت بازگردانده شده اند.

افزايش 20 درصدى توليد كنجد در خراسان شمالى
بجنورد- خبرنگار قدس: مدير زراعت سازمان 
جهاد كشاورزى خراســان شمالى از افزايش 20 
درصد توليد كنجد طى ســال جارى در اســتان 

خبر داد.
محمدنقى كاظميان گفت: در سال جارى هزار و 
530 هكتاراز اراضى، زيركشت دانه روغنى كنجد 

قرار گرفت كه 520 تنُ محصول توليد شد. 
كاظميان با بيان اينكه ســال گذشــته از 1115 

هكتار ســطح زير كشــت، 430 تن دانه روغنى كنجد برداشــت شد، افزود: در 
ســال جارى 1478 هكتار از اراضــى ديم و 43 هكتار آبى، زير كشــت كنجد 

قرار گرفت.
مدير زراعت سازمان جهاد كشاورزى خراسان شمالى يادآور شد: شهرستان مانه 

و سملقان با 850 هكتار و توليد 280 تنُ، قطب توليد كنجد استان است.

رئيس اداره حفاظت محيط زيســت قوچان گفت: 
براى نخستين بار در منطقه شارك اين شهرستان گونه اى 

رحمان حســين زاده افزود: اين پرنده مقدارى بزرگ تر از 
بلبل و زيستگاه آن جنوب ايران تا جنوب عراق، شمال غرب 

 گونه پرنده تاكنون در قوچان شناسايى 
شده كه بيشترين آمار مربوط به كبك، سهره و پرندگان 

كوچك است. بلبل خرما به  عنوان جديدترين گونه شناسايى شده پرنده اى كمياب در منطقه 

مدير زراعت سازمان 
20

درصد توليد كنجد طى ســال جارى در اســتان 

محمدنقى كاظميان گفت: در سال جارى هزار و 
 هكتاراز اراضى، زيركشت دانه روغنى كنجد 

1115
 تن دانه روغنى كنجد برداشــت شد، افزود: در 

تسنيم: رئيس پليس آگاهى خراسان رضوى از دستگيرى 
رئيس فرارى يكى از شعب بانكى مشهد به دليل اختلاس 

خبر داد.
سرهنگ حسين بيات مختارى گفت: اين فرد كه به دليل 
سندسازى هاى صورى و برداشت هاى غيرقانونى بيش از 
يك ميليارد تومان اختلاس كرده بود پس از آنكه ماجراى 
اختلاســش برملا شــد به مكان نامعلومى گريخت، اما با 

هوشيارى مأموران پس از يك سال فرار دستگير شد.
وى اظهار داشــت: حدود يك ســال قبــل، بخش هاى 
نظارتى بانك تجارت با بررســى اسناد و مدارك يكى از 
شعبه هاى اين بانك، متوجه سندسازى براى تسهيلات 
چند صد ميليونى و برداشت هاى غيرقانونى با شيوه هاى 
مختلف شدند كه رقم هاى آن از يك ميليارد تومان نيز 

فراتر رفته بود.

سرهنگ بيات مختارى افزود: بنابراين واحدهاى نظارتى 
بانك مذكور كه با هوشــيارى و حساسيت ويژه اى اين 
پرونده را پيگيرى مى كردند با اعلام شكايتى در پليس 
آگاهى، خواستار دســتگيرى متهم و بازگرداندن وجوه 

مذكور به بانك شدند.
رئيس پليس آگاهى خراسان رضوى تصريح كرد: با توجه 
بــه اهميت موضوع، اين پرونــده در اداره مبارزه با جرايم 
اقتصادى پليس آگاهى خراسان رضوى مورد بررسى هاى 

دقيق قرار گرفت.
وى اضافه كرد: بررســى هاى كارآگاهان بيانگر آن بود كه 
متهم كه حدود 18 ســال ســابقه كار در بانك را دارد، از 
مدتى قبل به سمت رئيس شعبه بولوار كلاهدوز منصوب 
شــده بود كه با اســتفاده از برخى شــيوه هاى خاص و 
سندســازى هاى صورى، اقدام به برداشت هاى غيرقانونى 
و اختلاس كرده اســت؛ وى پس از آنكه به رياست شعبه 
بولوار مصلاى مشــهد نيز انتخاب شد به شگردهاى خود 
براى تشــكيل پرونده هاى صورى و برداشت غيرقانونى از 

حساب ها اقدام مى كرد.

دستگيرى رئيس سابق يكى از شعب بانك تجارت مشهد به جرم اختلاس

سرهنگ بيات مختارى افزود: بنابراين واحدهاى نظارتى 

حادثه خيز بــودن راه هاى 
مواصلاتى شهر خرو موجب اعتراض 

حجت الاسلام والمسلمين غلامى با 
انتقاد از وضعيت راه هاى منتهى به 
اين شهر گفت: تصادفات رانندگى در 
 روز اخير 

 رئيس 
جهاد كشــاورزى خراســان رضوى 
 ميليــارد تومــان يارانه 
كشمش از دولت طلبكار هستيم و 
مطالبات گندمكاران نيز تا پايان مهر 

مجتبــى مزروعــى در گفت و گو با 
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